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     Özet: 

 
 

19 Mart 2021 tarihinde Odamız; Meslek Komitesi Üyeleri, Yüksek İstişare Kurul Üyeleri, 

Disiplin Kurulu Üyeleri, Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyelerinin katılımı ile zoom 

üzerinden ‘’Müşterek Meslek Komiteleri(İç Paydaş) İstişare Toplantısı’’ nı gerçekleştirdi. Polatlı 

Ticaret Odası 2021 yılının ilk Müşterek Meslek Komite  toplantısında,  ülke ve bölge 

ekonomisinin yanı sıra pandemi sürecinin iş dünyasına etkileri ve alınması gereken tedbirler, 

görüş ve öneriler hakkında karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu. 

Odamız faaliyetleri hakkında bilgi verilirken, Polatlı Ticaret Odası Covid-19 salgını ile 

mücadele sürecinde  üyelerin yaşadıkları ekonomik sorunlar başta olmak üzere diğer sorunlarını 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ve diğer kurumlara  iletmek için notlarını aldı. 

Odamız Meslek Komite Toplantısın da;  bölgesel ve sektörel sorunların tespiti, çözüm 

önerilerinin görüşülmesi kapsamında ilçe/ildeki paydaş ve kilit karar alıcılar ile ortak görüş 

oluşturmak için bağlantı sağlayacak olup üye memnuniyeti odaklı çalışan Odamız , belirlenen 

bu sorunlara ilişkin gerçekleşen lobi faaliyetlerinin, her aşamasının  bilgilendirmesi üye 

temsilcilerimiz tarafından yapılacaktır. 

 
 
 
  
          Örneklem büyüklüğü, 

          Kayıtlarımıza göre toplantıya katılan kişi sayısı: 68 kişi 

           

 

          Rapor Tarihi:23 Mart 2021 
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M E S L E K  K O M İ T E  T O P L A N T I S I 

 
G Ü N D E M               : 
  

 
1- İç İşleri Bakanlığının kontrollü normalleşme dönemi kapsamında başlatmış olduğu dinamik 

denetim modeli hakkında meslek komite üyelerine bilgi verilmesi, 

2- Meslek Komitesi ve Yüksek İstişare Kurulu Üyelerinin, Odamızda uygulanmaya koyulan 

yeni faaliyetler hakkında bilgilendirilmesi, 

3- Meslek Komitesi ve Yüksek İstişare Kurulu Üyelerinin e-ticaret ve e-ihracatla alakalı 

görüşlerinin alınması, 

4- Meslek Komitesi ve Yüksek İstişare Kurulu Üyelerinin, pandemi sürecinin sektörler 

üzerindeki etkilerini değerlendirerek, çözüme kavuşturulamayan sorunları ve çözüm 

önerilerini belirtmesi, 

5- Meslek Komitesi ve Yüksek İstişare Kurulu Üyelerinin ‘’İŞKUR ve SGK Teşvikleri’’ 

hakkında bilgilendirilmesi, 

 
K A R A R               :  

 
1-   Toplantıda, Polatlı Kaymakamlığı Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün  08.03.2021 tarih ve 373 Sayılı 

Haftalık Tematik Denetimler  yazısı hakkında bilgi verilerek; İç İşleri Bakanlığının kontrollü 

normalleşme dönemi kapsamında başlatmış olduğu dinamik denetim modelinin kolluk 

kuvvetlerince yürütülen faaliyetlere kamu kurum ve kuruluşları, yerel yönetimler ve meslek 

odalarının desteği sağlanacağı belirtildi. İllerin risk seviyelerine göre düşük, orta, yüksek ve çok 

yüksek risk gruplarına ayrılarak, tedbirlerin bu risk gruplarına göre il bazlı belirlendiği "Kontrollü 

normalleşme döneminde alınan kararların daha etkin bir şekilde denetlenmesi için Bakanlıkça 

uygulamaya geçirilen Dinamik Denetim Modeli çerçevesinde odamız personellerince belirli 

dönemlerde üye firmalarımızın bilgilendirildiği ve denetlendiği bildirildi. Bu kapsamda "Kontrollü 

Normalleşme Dönemi"nin sürdürülebilirliği ve tam anlamıyla normalleşmenin sağlanması için 

https://www.haberler.com/kamu/
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"temizlik, maske, sosyal mesafe" prensipleri ile hayatın her alanını kapsayacak şekilde belirlenen 

kurallara uymanın yanı sıra yürütülecek denetim faaliyetlerinin de önemli olduğu ifade edildi. 

2-Genel Sekreter İnanç Ölmez tarafından odamızda uygulanmaya koyulan yeni faaliyetler hakkında 

bilgilendirme yapılarak, işlemleri gerçekleştiren sorumlu personellerin detaylı bilgi vermesi 

amacıyla söz verilmiştir. Genel Sekreter Yardımcısı Zeynep Gökçe tarafından odamızda 

üyelerimize daha kaliteli hizmet verme anlayışıyla uygulanan “online belge verme” işlemlerine 

değinildi. Aynı zamanda 2021 yılı itibariyle gecikmiş aidat borcu olmayan üyelere oda belge 

ücretlerinin Meclis tarafından iyileştirmeye gidilerek ücretsiz hale getirildiği aktarıldı.Odamız 

coğrafi işaret başvuruları hakkında da bilgilendirme yapılarak 2019 yılından bu yana devam eden 

megip yani meslek eğitim ve beceri geliştirme işbirliği protokolü çalışmaları hakkında bilgi 

verildi.Akreditasyon /Kalite Yönetim Temsilcisi Hande Yapıcı tarafından Odamız ve TOBB 

iştiraki olan MEYBEM A.Ş işbirliği ile Odamızda 2017 yılından bu yana mesleki yeterlilik 

sınavları düzenlendiği, otomotiv, emlak sektörleri başta olmak üzere metal/makine/inşaat/köprülü 

vinç operatörlüğü mesleklerinde sınavlar açıldığı ve 2017 yılından bu yana 1000’in üzerinde adayın 

mesleki yeterlilik belgesi almaya hak kazandığını aktararak sınavlara ait gerekli başvuru evrakları 

hakkında bilgi verildi.Ticaret sicil müdürü Gülden Çelebi ise sicil işlemleri ile alakalı bilgilendirme 

gerçekleştirerek; e-randevu, rekabet kurumu payı ve harçların tahsilatı, defterlerin hediye edilmesi, 

gazetelerin 45 dk içinde yayımlanması başlıkları altında kısa bilgilendirmelerde bulundu.Bilgi 

İşlem/Basın Yayın Sorumlusu Cansu Şen ise Odamız sosyal medya hesapları hakkında 

bilgilendirmeler yaparak hesapların üyelerimiz tarafından aktif kullanılmasının faydalarına ,mobil 

uygulamanın sağlamış olduğu kolaylığa değinerek indirim protokolleri hakkında bilgi verdi. 

3- Toplantıda üyelerin  e-ticaret ve e-ihracat ile alakalı bu sektöre olan bakış açıları sorularak ''E-

Ticaret ve E-İhracatın üyeler nezlinde bilinirliğinin arttırılması, kurumun uluslararası ticaret 

kapsamında teknik yeterlilik performansını arttıracak çalışmalarda bulunması, aynı zamanda 

ihracat potansiyeli olupta ihracat gerçekleştiremeyen üyelerimizi tespit etmeye yönelik faaliyetler 

gerçekleştirmesi’’ gerekliliği üzerinde duruldu. 

4- Genel Sekreter İnanç Ölmez bölge ekonomisi ile iş insanlarımızın sorunlarını en yetkili 

mercilere Odamız Yönetim Kurulu Başkanı tarafından ulaştırılarak, TOBB vasıtasıyla sorunların 

ilgili mercilere iletildiği ve çözüm üretilmesi noktasında telekonferans yöntemiyle düzenli 

aralıklarla gerek sözlü, gerekse hazırlanan raporlarla hızla aksiyonlar alınarak girişimlerde 

bulunulduğunun altını çizdi. Pandemi sürecinin başından bu yana birçok talebin çözüme ulaştığı 

bunların arasında muhtasar ve KDV- SGK ödemelerinin 6 ay ertelenmesi, kısa çalışma 

ödeneğinden yararlanma şartlarının iyileştirilmesi, Kredi garanti fonu kefalet kapasitesinin 

artırılması, kredi garanti fonu teminatıyla kamu bankalarının düşük faizle kredi paketlerinin 

çıkarılmasına değinildi. Pandemi sürecinin sektörler üzerindeki etkileri değerlendirilerek, çözüme 

kavuşturulamayan sorunları ve çözüm önerilerinin belirtilmesi kapsamında toplantı üyelerince 

görüş bildirilerek; 

-Özellikle sanayicilerimizin, enerji maliyetlerinin yüksek olduğunu ve belli bir süreyle elektrik 

borçlarının ötelenmesini ve bu süre zarfında kesinti yapılmaması gerektiği, 

-Lojistik sektör temsilcilerinin vergi ve ek maliyet yüklerinin hafifletilmesi gerektiği, 

-Son dönemde getirilen ÖTV zammının otomotiv ana ve yan sanayiyi olumsuz yönde etkilediğini 

ve piyasanın belirsizliklere sürüklediği, 

-Firmaların devletten alacağı olan KDV iadelerinin, banka kredisi kullanan firmalar tarafından 

teminat olarak gösterilmesi gerektiği, üzerinde duruldu. 

5- Toplantı Üyelerine İŞKUR Polatlı Temsilcisi Uzman Abdurrahman Engin ve Polatlı SGK 

Merkezi görevli personeli İbrahim Göl tarafından ‘’İŞKUR ve SGK Teşvikleri’’ hakkında detaylı 

bilgilendirmelerde bulunarak; İstihdam teşvikleri ile, belirli şartları taşıyan işsizleri istihdam eden 
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işverenlere değişen sürelerle ve tutarlarla prim, vergi veya ücret destekleri sağlandığı, bu 

teşviklerin bir bölümünün İŞKUR tarafından finanse edilmekle birlikte, işlem uygulayıcısının 

Sosyal Güvenlik Kurumu olduğu ve istihdamın korunması ,artırılması maksadıyla İşsizlik Sigortası 

Fonu’ndan finanse edilen teşvikler hakkında bilgiler verildi. Ayrıca teşviklerin ana başlıkları 

belirtilerek; Kadın, Genç ve Mesleki Yeterlilik Belgesi Olanların İstihdamı Teşviki, İlave İstihdam 

Teşviki, İşsizlik Ödeneği Alanların İstihdamına Yönelik Teşvik, Normalleşme Desteği, İstihdama 

Dönüş Teşviki (Prim Desteği), İstihdama Dönüş Teşviki (Geçici İşgücü Desteği), Artı İstihdam 

Teşviki’nin içerikleri hakkında bilgiler verildi. 

 
 
 
 
 
 
 Sonuç: 
 

Hazırlanan Müşterek Meslek Komitesi (İç Paydaş Toplantısı) Raporu gözden geçirilmek üzere  AİK, YGG ve 

Üye Memnuniyet Yönetim Sistemi Toplantısında görüşülecektir. 

 

Ayrıca Bu Rapor : 

 

-Meslek Komitelerimizin etkinliğinin arttırılması için gerçekleştiren toplantının verimliliğini ölçmek, Komite 

üyelerimizin sektörel sorun ve çözüm önerilerini değerlendirmeye almak,  

-2019-2022 Stratejik Planı çerçevesinde 2022 iş planında komitelerimizin talepleri doğrultusunda 

ihtiyaçlarına uygun hedefler belirlemek ve revizeler gerçekleştirmek için ayrı önem taşımaktadır. 

-Kurumumuzdaki Risk Bazlı Kalite Yönetim Sistemi (ISO 9001:2015) faaliyetleri kapsamında, 

uygunsuzlukların önceden belirlenmesi ve önlem alınması içinde önemlidir. 

-Meslek Komite Üyelerimizden alınan sorun ve çözüm önerileri için çalışmalar başlatılacaktır. 

 
 


